

TAKE YOUR
**BEST
SHOT**
拍下最美的一刻

WIN A DINNER VALUED AT 3000HKD 贏得免費豐富晚餐 (價值港幣\$3000)

👉 Take Your Best SHOT! 📷 Win a Dinner Valued at \$3000 HKD 💰💰💰
拍下最美的一刻! 贏得免費豐富晚餐 (價值港幣\$3000)

👉 *Photo must be taken at any one of 🐷 The Salted Pig venues (5 locations) or at Cull 'N Pistol
合照必須於The Salted Pig任何一間分店 (共五間分店) 或Cull 'N Pistol內拍攝。

👉 *Photo to include your Favourite dish at 🐷 The Salted Pig or 🦀 Cull 'N Pistol with you & your companions
合照必須包括遊戲參加者、參加者同行伙伴以及於The Salted Pig或Cull 'N Pistol最喜愛的菜式。

👉 *Post photo 📷 on our FB Page, with the dish name 🍷, and remember to add the ability to SHARE
照片必須連同菜名張貼於The Salted Pig或Cull 'N Pistol Facebook專頁上, 並設定為公開。

👉 Photos with the MOST SHARES by 23:59 on March 31st will WIN! 🎉🎉🎉
With Tie(s) The Winner will be decided by Shore Hospitality Group. Be Creative with your photo and post (FB URL Below).
2020年3月31日23:59前獲得最多分享次數的照片將會勝出! 發揮你的創意與幽默! Shore Hospitality Group保留比賽最終決定權。



<https://www.facebook.com/thesaltedpighk/>
<https://www.facebook.com/cullnpistolhk/>

PARTICIPATING VENUES



Knutsford Terrace
Lai Chi Kok
Sai Wan Ho
Sha Tin
Metroplaza